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§ 566 
 
Föregående protokoll 
 
Föregående mötesprotokoll gås igenom och läggs till handlingarna. 
______  
 
 
 
§  567 
 
Kost och måltidsfrågor 
 
Det har kommit en skrivelse från SPF organisationerna angående 
måltidssituationerna i kommunens särskilda boenden. SPF seniorerna har varit 
runt i samtliga länets kommuner och testat måltidssituationer på särskilda 
boenden. Resultatet visar att Högsby kommun har ett lågt snittbetyg.  Inför dagens 
möte bjöd pensionärsrådet in enhetschefen Katarina Asp och gruppledare 
Christina Bjerkhaug för att gå igenom undersökningen och skrivelsen. 
Pensionärsrådet kan snart konstatera att undersökningen inte specificerar vad som 
drar ner snittbetyget för Högsby kommun. Den allmänna uppfattningen på rådets 
möte är att maten är bra på boenden, men man saknar emellanåt tillbehör som 
man vill ska stå framme på borden. Resultatet av undersökningen kan ha att göra 
med kringarbetet vid måltiden, den kan upplevas av någon utifrån som otydligt 
och ostrukturerat. Detta kan bero på att Högsby kommun inte har något särskilt 
boende där man kan komma utifrån och äta lunch varför till exempel personal blir 
ställd om det plötsligt dyker upp någon som vill äta. Samtidigt belyses frågan om 
att tillskapa någon form av matsal även för de som bor utanför särskilda boenden 
men som idag kanske får matdistribution. Rådet beslutar att svara på skrivelsen 
och att berörda har varit med i dialogen.  
_____ 
 
 
 
§  568 
 
Hemsjukvården 
 
Enhetschefen Lena Vilander-Hamnert är med på dagens möte för att informera om 
hemsjukvårsverksamheten. Hon berättar om hur man blir hemsjukvårdspatient 
och vilka avgifter som gäller. Hon informerar om att Högsby kommun har ett 
palliativt team som aktiveras när någon vill vara hemma och vårdas i livets 
slutskede. Hon informerar om hur det förhåller sig med att få en eller två 
rollatorer och att det beror på hur situationen är för varje enskild patient. Högsby 
kommun är med i projekt som kallas Projekt Oskar, tillsammans med 
primärvården och slutenvården förekommer varje dag skype-möten för att gå 
igenom alla patienter som finns inom slutenvården och som ska ha någon form av 
hjälp från kommunen när de går hem. 
 



Högsby kommun Protokoll 3 
Pensionärsrådet 2018-11-30 
  
 

Justerandes sign    Utdragsbestyrkande 
  

 
Detta projekt är ett led i att inga patienter ska vara kvar på sjukhuset längre än 
nödvändigt. Högsby kommun ligger bäst till när det gäller att ta hem patienter från 
sjukhusvård. 
 
7En övrig fråga som handlar om fixartjänsten kan Lena svara på och det är dags 
att intervjua personer som sökt denna tjänst och förhoppning är att tjänsten kan 
komma i gång innan sommaren. 
_____ 
 
 
 
§  569 
 
Nästa års möte 
 
Rådet beslutade att godkänna föreslagna tider för nästa års möten: 
 
Fredagen den 22/2   2019 kl: 09.00-12:00 
Fredagen den 24/5   2019 kl: 09:00-12:00 
Fredagen den 20/9   2019 kl: 09:00-12:00 
Fredagen den 22/11 2019 kl: 09:00-12:00 
 
Samtliga möten hålls i Kvillgårdens konferenslokal. 
_____ 
 
 
 
§  570 
 
Övriga frågor 
 
Monica lyfter frågan om olycksfallsförsäkringar för de som bor på särskilda 
boenden. Hon informerar om att som medlem i PRO och SPF har man möjlighet 
att teckna en olycksfallsförsäkring. 
 
Monica undrar om kommunen har något dokument som garanterar 
omsorgskontinuitet för brukare som bor hemma och har hemtjänst. Britt 
informerar om att varje boende ska ha en genomförandeplan som talar om hur hen 
vill ha sin hjälp utförd av hemtjänstpersonal. 
 
Frågan om vem som ansvarar för att färdtjänstkortet ändras om till exempel 
tillståndet förändras för någon brukare och vederbörande behöver mer hjälp vid 
resa. Det ansvaret ligger på den enskilde, anhörig eller legal företrädare. Det är 
Kalmar Läns Trafik (KLT) som utfärdar färdtjänstkort. 
 
Birgitta uttrycker en oro som finns i Fagerhult över att man inte får information 
om hur det fortlöper med om/nybyggnationen av Välengården. Britt tar med sig 
detta till projektledningen för att få till en bättring. 
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Frågan om vad kommunen kan göra för att hjälpa Pinea, socialt företag, då de har 
hamnat i skatte bekymmer. Stihna svarar att kommunen inte kan hjälpa till när det 
handlar om skatteskulder. 
 
Önskemål om att kommunen ska köpa Frälsningsarméns hus som kommer att vara 
till salu inom det snaraste. Stihna vädjar till föreningarna att använda de lokaler 
som övriga föreningar har. 
 
Eventuellt finns det en möjlighet för PRO och SPF att få bidrag till utbildning i 
datakunskap och användning av smartphones. Detta eftersom Högsby kommun 
har fått statliga medel som vänder sig till aktiviteter inom välfärdstekniken. 
_____ 
 
 
 
§ 571 
 
Nästa möte 
 
Nästa möte med kommunala pensionärsrådet hålls den 22 februari 2019. 
_____ 


